
Referat af 

Kjellerup – Borgernes By’s 

Generalforsamling onsdag den 8. marts 2023 

 

1. Velkomst  

• Næstformanden for Kjellerup – Borgernes By, Ane Vielandt, byder velkommen. 

 

2. Valg af stemmetællere  

• Ingen valgt. Bestyrelse foreslå, at man først valgte disse såfremt der blev et behov. 

Godkendt af forsamlingen 

 

3. Valg af referent og dirigent 

• Lars Appel er valgt som referent 

• Lars Daugaard er valgt som dirigent 

 

4. Formandens beretning  

• Beretningen fremlagt af de 2 næstformænd, Ane Vielandt og Hans-Jørgen Hørning 

• Læs hele beretningen her: https://borgernesby.dk  

• Foreningen har pt 45 medlemmer 

 

5. Regnskabsaflæggelse  

• Lene Bjørklund gennemgår årsregnskab 

• Regnskabet er godkendt 

 

6. Behandling af indkomne forslag  

• Bestyrelse ønsker godkendelse af princip beslutning om: ”Opbakning til sammen 

med Kjellerup Handel og Erhverv, Kjellerup Sport og øvrige fritidsforeninger at 

skabe en stærk forening med henblik på at udvikle, styrke og fastholde Kjellerup 

som centerby.” 

• Spørgsmål fra forsamlingen: 

o Er der opbakning fra Handel & Erhverv og Kjellerup Sport til, at forsætte 

dette arbejde?  

JA. Medlemmerne fra Handel & Erhverv har godkendt at deres bestyrelse 

må arbejde videre med arbejdet. Der forventes også at der på deres 

generalforsamling i april, bliver godkendt en lign. princip beslutning. Der er 

afholdt møde med indbudte Sport- og Fritidsforeningerne om planer, hvor 

alle var positive om forslaget. Foreningerne tager det med retur til deres 

bestyrelser som ”godkendelse” og der afholdes nyt info møde i april. 

Kjellerup Cykelklub, kunne fortælle at de havde vendt det i deres 

bestyrelse og har sagt OK til det videresamarbejde. 

• Princip beslutning blev godkendt af forsamlingen. 

 

7. Fastsættelse af kontingent  

• Bestyrelsen foreslår uændret kontingent på 100,- DKK pr. år 

• Kommentar fra salen: 

https://borgernesby.dk/project/formandens-beretning/


o Er det ikke en udfordring, at der kun er 45 medlemmer når målet var 1.000 

inden udgangen af 2023? 

Helt korrekt. Dette er også et af fokuspunkterne for bestyrelsen. Der skal 

findes den rigtig model for, at skaffe flere medlemmer, bl.a. ved at være 

med specifikke i at fortælle, hvad med får for sit medlemskab. Bestyrelse 

håber også på, at ”udvidelsen” af foreningen kan hjælpe på at få flere 

medlemmer. 

 

8. Godkendelse af budget 

• Gennemgang af budget for 2022. 

• Budget lagt ud fra kendte poster for 2023. Der vil med al sandsynlighed ske 

ændringer qua de ændringer i foreningen, der er i gang pt. 

• Budget godkendt 

 

9. Bestyrelsesmedlemmer og to suppleanter  

• Bestyrelsesmedlemmer på valg i år: 

o Lis Jespersen (udtrådt af bestyrelse) 

o Ane Vielandt Jensen (genvalgt for 2 år) 

o Claus Therkildsen (genvalgt for 2 år) 

o Lene Bjørklund (ønsker ikke genvalg) 

o Jørgen Marquart Mikkelsen (udtrådt af bestyrelse) 

o Rasmus Viuff (suppleant – udtrådt af bestyrelsen) 

o Lars Appel (valgt for 2 år) 

o Claus Jensen (valgt for 2 år) 

o Lars Vittrup Thomsen (valgt for 2år) 

o Janich Krogh (suppleant, valgt for 1 år) 

• Øvrige bestyrelsesmedlemmer som ikke er på valg i år: 

o Svend Thue Damgaard (på valg 2024) 

o Michael Korsbakke (på valg 2024) 

o Hans-Jørgen Hørning (på valg 2024) 

• Bestyrelsen konstituerer sig på først kommende bestyrelsesmøde, 14. marts. 

 

10. Revisorer 

• Torben Hviid og Inge Lyngsø genvalgt som revisor 

• Ingen valgt som revisorsuppleant 

 

11. Eventuelt 

 

 

Underskrift af dirigent     Underskrift af referent  

 

 

___________________________   __________________________ 

Lars Daugaard    Lars Appel 


